

## Standarde moldovenești adoptate

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM EN IEC 60601-2-33:2024	Aparate electromedicale. Partea 2-33: Cerințe particulare de securitate de bază și performanțe esențiale pentru aparate cu rezonanță magnetică utilizate pentru diagnostic medical	Изделия медицинские электрические. Часть 2-33: Частные требования безопасности с учетом основных функциональных характеристик к медицинскому диагностическому оборудованию, работающему на основе магнитного резонанса	Medical electrical equipment. Part 2-33: Particular requirements for the basic safety and essential performance of magnetic resonance equipment for medical diagnosis	11.11.2024	EN IEC 60601-2-33:2024	11.040.55			SM EN 60601-2-33:2010/AC1:2016; SM EN 60601-2-33:2014; SM EN 60601-2-33:2014/A11:2014; SM EN 60601-2-33:2010/A1:2016; SM EN 60601-2-33:2010/A2:2016; SM EN 60601-2-33:2010/A12:2017; SM EN 60601-2-33:2010/AC2:20	20.09.2027
2	SM EN IEC 60601-2-46:2024	Aparate electromedicale. Partea 2-46: Cerințe particulare pentru securitatea de bază referitoare la caracteristicile funcționale pentru mesele de operație	Изделия медицинские электрические. Часть 2-46: Частные требования безопасности с учетом основных функциональных характеристик к операционным столам	Medical electrical equipment. Part 2-46: Particular requirements for the basic safety and essential performance of operating tables	11.11.2024	EN IEC 60601-2-46:2024	11.140			SM EN IEC 60601-2-46:2020	31.07.2027

## Standarde moldovenești adoptate

3	SM EN IEC 60601-2-54:2024	Aparate electromedicale. Partea 2-54: Cerințe particulare pentru securitate de bază și performanțe esențiale pentru aparate cu raze X utilizate pentru radiografie și radioscopie	Изделия медицинские электрические. Часть 2-54: Частные требования безопасности с учетом основных функциональных характеристик к рентгеновским аппаратам для рентгенографии и рентгеноскопии	Medical electrical equipment. Part 2-54: Particular requirements for the basic safety and essential performance of X-ray equipment for radiography and radioscopy	11.11.2024	EN IEC 60601-2-54:2024	11.040.50			SM EN 60601-2-54:2014/A1:2019; SM EN 60601-2-54:2014; SM EN 60601-2-54:2014/A2:2019	31.07.2027
4	SM EN IEC 61000-2-4:2024	Compatibilitate electromagnetică (CEM). Partea 2-4: Mediu înconjurător. Niveluri de compatibilitate în instalații industriale pentru perturbații conduse de joasă frecvență	Электромагнитная совместимость. Часть 2-4: Электромагнитная обстановка. Уровни электромагнитной совместимости для низкочастотных кондуктивных помех в системах электроснабжения промышленных предприятий	Electromagnetic compatibility (EMC). Part 2-4: Environment. Compatibility levels in power distribution systems in industrial locations for low-frequency conducted disturbances	11.11.2024	EN IEC 61000-2-4:2024	33.100.10	33.100.20		SM SR EN 61000-2-4:2013; SM EN 61000-2-4:2002/AC:2019	29.08.2027
5	SM EN IEC 61084-1:2024	Sisteme de jgheaburi și de tuburi profilate pentru instalații electrice. Partea 1: Prescripții generale	Системы кабельных коробов и каналов для электрических установок. Часть 1: Общие требования	Cable trunking systems and cable ducting systems for electrical installations. Part 1: General requirements	11.11.2024	EN IEC 61084-1:2024	29.060.01	29.120.01		SM SR EN 50085-1:2010; SM EN 50085-1:2005/A1:2016	05.08.2029
6	SM EN IEC 61084-2-1:2024	Sisteme de jgheaburi și de tuburi profilate pentru instalațiile electrice. Partea 2-1: Prescripții particulare. Sisteme de jgheaburi și de tuburi profilate prevăzute a fi montate pe pereți sau pe tavane	Системы кабельных и специальных кабельных коробов для электрических установок. Часть 2-1: Частные требования. Системы кабельных и специальных кабельных коробов, предназначенные для установки на стенах и потолках	Cable trunking systems and cable ducting systems for electrical installations. Part 2-1: Particular requirements. Cable trunking systems and cable ducting systems intended for mounting on walls and ceilings	11.11.2024	EN IEC 61084-2-1:2024	29.060.01	29.120.10		SM SR EN 50085-2-1:2010; SM SR EN 50085-2-1:2010/A1:2013	05.08.2029

## Standarde moldovenești adoptate

7	SM EN IEC 61084-2:2024	Sisteme de jgheaburi și sisteme de tuburi profilate pentru instalații electrice. Partea 2-2: Prescripții particulare pentru sisteme de jgheaburi și sisteme de tuburi profilate prevăzute pentru a fi montate sub podea, încastate în podea sau pe podea	Системы кабельных и специальных кабельных коробов для электрических установок. Часть 2-2: Частные требования. Системы кабельных и специальных кабельных коробов, предназначенные для установки под полом, заподлицо с полом и на поверхности пола	Cable trunking systems and cable ducting systems for electrical installations. Part 2-2: Particular requirements. Cable trunking systems and cable ducting systems intended for mounting underfloor, flushfloor, or onfloor	11.11.2024	EN IEC 61084-2:2024	29.060.01	29.120.10		SM SR EN 50085-2-2:2011	05.08.2029
8	SM EN IEC 61084-2-3:2024	Sisteme de jgheaburi și sisteme de tuburi profilate pentru instalații electrice. Partea 2-3: Prescripții particulare. Sisteme de jgheaburi cu fante destinate instalațiilor din dulapuri	Системы кабельных и специальных кабельных коробов для электрических установок. Часть 2-3: Частные требования. Системы кабельных коробов с пазами, предназначенные для	Cable trunking systems and cable ducting systems for electrical installations. Part 2-3: Particular requirements. Slotted cable trunking systems intended for installation in cabinets	11.11.2024	EN IEC 61084-2-3:2024	29.060.01	29.120.10		SM SR EN 50085-2-3:2011	05.08.2029
9	SM EN IEC 61084-2-4:2024	Sisteme de jgheaburi și sisteme de tuburi profilate pentru instalații electrice. Partea 2-4: Prescripții particulare. Coloane și minicoloane	Системы кабельных и специальных кабельных коробов для электрических установок. Часть 2-4: Частные требования. Сервисные стойки	Cable trunking systems and cable ducting systems for electrical installations. Part 2-4: Particular requirements. Service poles and service posts	11.11.2024	EN IEC 61084-2-4:2024	29.060.01	29.120.10		SM SR EN 50085-2-4:2011	05.08.2029
10	SM EN IEC 61280-2-13:2024	Proceduri de încercare pentru subsistemele de comunicații cu fibre optice. Partea 2-13: Sisteme digitale. Măsurarea amplitudinii vectorului de eroare	Методы испытаний подсистем волоконно-оптической связи. Часть 2-13: Цифровые системы. Измерение величины вектора ошибки	Fibre optic communication subsystem test procedures. Part 2-13: Digital systems. Measurement of error vector magnitude	11.11.2024	EN IEC 61280-2-13:2024	33.180.10				